

Financial Offer: Supply and Provision of Jerrycans for Camps and Collective Centers in NES							
العرض المالي: توريد وتوفير قناني جيريكان للمخيمات والمراكز الجماعية في شمال شرق سوريا							
#	Items Description	وصف العناصر	الموقع	الوحدة	الكمية	سعر الوحدة بالدولار الأمريكي	الكمية التقديرية
			LOCATION	Unit	Qty	Unit Price (USD)	Estimation QTY
1	<u>Jerrycans:</u> Type: complete with screw cap and molded carry handle of minimum 10cm long. The inner diameter of cap is minimum 30 mm. Drop test: can withstand drops of 50 to 60 cm, when full of capacity. Material: Non-collapsible POLYETHYLENE plastic. Tough flexible, food grade, High density polyethylene (HDPE), UV stabilized. With no sharp edges. Size: 25 liters. Weight: 940 Gram + -3% grams (minimum weight between 910 grams and 980 grams (heavier is fine if capacity is 25 L). Color: Dark color	<u>الجريكان:</u> النوع: مكتمل بغطاء لولبي ومقبض حمل مقولب بطول 10 سم على الأقل. القطر الداخلي للغطاء لا يقل عن 30 مم اختبار السقوط: يمكنه تحمل مسافة سقوط من 50 إلى 60 سم ، عندما يكون ممتلئاً بالسعة. المادة: بلاستيك بولي إيثيلين غير قابل للطي. متينة مع مرونة ، صديقة للمواد الغذائية (يسمح له بالاتصال المباشر بالغذاء المخصص للاستهلاك البشري) ، بولي إيثيلين عالي الكثافة (HDPE) ، مستقر للأشعة فوق البنفسجية. بدون حواف حادة. الحجم: 25 لتر. الوزن: 940 جرام + -3٪ جرام (الحد الأدنى للوزن بين 910 جرام و 980 جرام (مسموح بوزن اعلى إذا كانت السعة 25 لتر) اللون: لون غامق	Al-Hol Camp	Each	1		14495
			Roj Camp	Each	1		788
			Mahmoodly Camp	Each	1		2518
			Twaihiniyah Camp	Each	1		1356
			Tel Semen Camp	Each	1		1719
			Newroz Camp	Each	1		1437
			Hasakah Collective Centers	Each	1		1178
			Tabqa Collective Centers	Each	1		319
Total of 1 unit per each Location in USD							

- NOTE:**
- Our organization has the right to reject any above mentioned item when delivered by the contractor in case if the quality of the item is not meet our spesifications and required quality and to request a better quality.
 - Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
 - Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
 - The items must delivered to the mentioned locations in the above table as per the instruction of Our Organization's Supervisor .
 - The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver the service to the mentioned locations in the above table.

ملاحظة:

- يحق لمنظمتنا رفض أي عناصر مذكورة أعلاه عند تسليمها من قبل المقاول في حالة إذا كانت جودة العنصر لا تلبي مواصفاتنا والجودة المطلوبة وأن يطلب جودة أفضل.
- منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
- المنظمة ليست ملزمة بأن تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
- يتم تقديم المواد المذكورة الى المواقع المذكورة في الجدول اعلاه وحسب خطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .
- الأسعار المقدمة يشمل جميع المصاريف من نقل و تحميل و تقديم الخدمة الى المواقع المذكورة في الجدول اعلاه.

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp:

Date of Signing: _____